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Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 134 (Alm. del), som Folketin-

gets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 25. oktober 2019. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF). 
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Spørgsmål nr. 134 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Vil ministeren oplyse, om der i det kommende udbud af et sik-

kerhedsnet til beredskabet (SINE) er vurderet, om de såkaldte 

”Natofrekvenser” i frekvensbåndet 380 – 400 Mhz, der er dedi-

keret til Nød- og Beredskabskommunikation i Europa, stilles frit 

til en mulig ny leverandør af Beredskabskommunikation i Dan-

mark?” 

 

Svar: 

 

Regeringen har endnu ikke haft lejlighed til at drøfte rammerne for de frem-

tidige ejerskabsforhold for SINE, hvorfor regeringen heller ikke har truffet 

en beslutning om, hvorvidt der skal ske justeringer af de forudsætninger, der 

fremgår af akt. 106 af 28. marts 2019. Regeringen tilstræber, at dette sker 

snarest. Herefter vil spørgsmålet blive besvaret. 

 

Der henvises i øvrigt til besvarelsen af 14. oktober 2019 af spørgsmål nr. 

229 (Alm. del). 

 

 

 


